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Onderwerp RE Vragen van de Rekenkamer ivm Coronamonitor

Ha

lets meer nodig dan vrijdagmiddag maar dat lag ook aan de vrijdagmiddag om dit klusje af te ronden Ik vraag me trouwens

wel af waarom we zowel de monitor van Fin hebben sluit ook aan bij IBOS als de monitor van de AR althans dat zij er ook nog

1 zelf gaan maken Wel iets voor het IOFEZ om nog eens naar nut en noodzaak te vragen van 2 dezelfde monitoren Dat de een

gebruik maakt van de ander prima

Groet

10 2e 10 2e @minvws nlVan

Verzonden dinsdag 16 juni 2020 18 22

10 2e

Onderwerp Vragen van de Rekenkamer ivm Coronamonitor

10 2e

De Rekenkamer heeft aangekondigd eind juni een Coronamonitor te gaan publiceren Om te beginnen wil de AR de maatregelen
in kaart brengen en volgen Het uiteindelijke doel is om het parlement inzicht te bieden in de opzet kosten en beoogde effecten

van de getroffen
maatregelen De monitor zal regelmatig geactualiseerd worden In een volgend IOFEZ gaat de AR meer vertellen over haar

Coronamonitor

IMaar ik begrepen heb heeft de monitor de vorm van een spreadsheet die momenteel gevuld wordt door de Rekenkamer Daarna

wordt de spreadsheet aan ons voorgelegd voor controle van de ingevulde gegevens

Om de spreadsheet te vullen heeft de AR verschillende bronnen geraadpleegd en daarbij gestuit op verschillen waar ze vragen

overstellen in bijgevoegde notitie

10 2e kunnen jullie in bijgevoegde notitie antwoord geven op de vragen van de Rekenkamer Als ze appels met

peren vergelijken of het e a a onhandig aanpakken vwb de bronnen bijv geef het aub aan in de notitie en help ze een beetje in

de goede gewenste richting Ik heb het idee dat ze nog zoekende zijn
De Rekenkamer heeft gevraagd of wij deze week naar hun vragen kunnen kijken Gaat het lukken

Richting de Rekenkamer is eerder aangegeven dat de VWS ers nog behoorlijk druk zijn en dat begrijpen ze en proberen ze

rekening mee te houden Vandaardatze nu bijv de spreadsheet monitor zelf gaan vullen zo hebben ze aangegeven

Mocht het MT vinden dat we vwb deze uitvraag monitor van de AR op de Coronarem © moeten trappen dan hoor ik dat graag

Mijn advies zou zijn om mee te werken aan deze nog cijfermatige exercitie Eventuele onderzoeken nav de AR monitor verwacht

ik pas na de zomer

en dat bezien we te zijner tijd wel

Fijne avond


